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Personaltidning inom FFV Underhåll/eVA Vecka 181983 

Få arbetsskador 1982 

~ men många halkolyckor 


Arbetsskador och tillbud fanns med som en punkt vid skyddskom
mittens senaste sammanträde. Bland annat behandlade deltagarna 
den olycka, som ledde till att en anställd klippte av vänster långfinger 
ungefär vid nagelroten i en kantpress. Den skadade var sysselsatt med 
att knäcka en U-profil av stålplåt och höll arbetsstycket med vänster 
hand. Vid den andra vin kel knäckningen pressades arbetsstycket upp 
mot stansens utsida och vänster hands långfinger kom emellan ar
betsstycket och stansen. Arbetsstycket klippte därvid av fingertop
pen. Några brister i utrustningen som kan ha medverkat till skadan 
har inte konstaterats. 

Arbetsskadestatistiken för 1982 
berättar att det under förra året 
inträffade 18,5 arbetsskador per 
l miljon arbetstimmar. 

Utom arbetsskadorna inträff
ade 18 färdolycksfall. Ett förhåll

-- andevis högt antal som sannolikt 
får tillskrivas det besvärliga vin
terväglaget. Halkolyckorna domi
nerar och betydelsen av god 
snöröjning och snabba insatser 
med sandning vid halka under
ströks. 

Raduppdelning 
Om parkeringsplatserna A och B 
kan sägas att det för närvarande 
in te finns några planer på asfalte
ring av dessa. 

Däremot kommer någon form 
av uppdelning i rader att ske. Om 
det sen blir enkel- eller dubbelra
der är en fråga om större eller 
mindre säkerhet. Vilket det blir 
har skyddskommitten ännu inte 
tagi t ställning till. 

Pilotkursen avslutad 
Pilotkursen "Missbruk och arbe
te" avslutades i mitten av april. 
Deltagarna ska göra kursvärde
ring och lämna förslag till alko

holpoli tiskt handlingsprogram 
vid eVA. Förslaget ska presente
ras för skyddskommittens arbets
utskott. 

Tillsammans med deltagarna 
och en representant för personal
avdelningen ska utskottet sedan 
diskutera hur förslaget ska utar
betas. 

Effektiv lösning 
Nu pågår arbetet med att defini
tivt lösa problemen med avgaser 
från dieselmotordrivna truckar i 
tunnel 13. En effe ktiv lösning 
kan av allt att döma bara åstad
kommas om en gräns för truck
trafiken sätts för hur långt in i 
berget truckarna får köra. 

En sådan lösning fordrar dock 
att utfarten görs om men ännu är 
inga beslut fattade i linje med det 
förslaget. Åtgärden skulle med
föra kostnader på omkring 
600 000 kronor och några pengar 
är idag inte budgeterade för en 
sådan omfattande ombyggnad. 

Vad som vinns med den 
föreslagna gränsdragningen är en 
lösning av avgasproblemen, men 
också en rationellare godshante
ring. 

S~dds
verksamh 

Problem med avgaser 
I många år har det varit problem 
i tunnel 17 med avgaser i tilluf
ten . Det är avgaser från motor
provanläggningen som vid ogynn
samma väderförhållanden sugs in 
i friskluftintaget. 

I december 1978 byggdes en 
kanal för tilluften, men proble
men har inte helt kunnat avhjäl
pas. Nu ska tilluftskanalen för
längas så att intagsöppningarna 
kommer att ligga på större av
stånd fran provbockens avgasut
släpp. 
tätas. 

Dessutom ska kanalen 

Enkäten insamlad 
Enkäten till de omkring 100 
evA-are som arbetar vid termi
nal mer än två timmar per dag 
har nu samlats in. Uppföljnings
arbetet kring dessa speciella ar
betsplatser fortsätter, till att bör
ja med ska de insamlade svaren 
bearbetas. 

Den 9 maj har skyddskommit
ten kallats till ett extra samman
träde där man kommer att disku
tera riktlinjer för företagshälso
vårdens verksamhet. 



· I början av april var det dags igen 
för CV A IF att ha sitt årsmöte. 
Till ordförande för mötet valdes 
Per-Arne Bergström. 

Årsmötet behandlade bl a 
förslag som väckts av styrelsen 
eller inlämnats av medlem. Här 
läste Anders Ander upp en 
motion som inkommit från Jan 
Lindström, Flygplansavdelning
en. 

Jan föreslår uppstartande aN' en 
sektion för DART-spel. Styrel
sens förslag till årsmötet, att Jan 
anordnar en försökstävling och 
presenterar vad DART-spel inne
bär både kostnads- och sports
mässigt, godtogs av årsmötet. 

Styrelsens förslag om en höj
ning av medlemsavgiften fran 7:
till 10:- per år beviljades och ska 
gälla fr o m i år. 

Under nya frågor tog Sten-Olof 
Mehlqvist upp fragan om idrotts
lokaler inom FFV-U område för 
året-runt-idrott. Han framförde 
önskemål till styrelsen att ta upp 
frågan med företaget. 

Varför ska man nästan alltid be
höva vänta med att berömma och 
berätta allt gott man tycker om 
sina arbetskamrater tills det är 
för sent? 

Jag skulle vilja att vi i våra in
terna "Nytt"-skrifter ger utrym
me för lite spontana känslor för 
våra medarbetare. Det är så väl
digt lätt att framföra negativ kri
tik när in te all t fungerar som vi 
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Idrottsföreningens nya styrelse 
under verksamhetsåret valdes 
enligt följande: 

Ordf Anders Ander 
V ordf Stig Arnoldsson 
Sekr Margareta Lindberg 
Kassör Gurli Mårtensson 
Mtrl förvalt Gunnar Eklund 
Suppl Krister Johansson 

Gullan Skoog 
Sten Johansson 

Revisorer Maud Gustafsson 
Carina Eriksson 

Rev suppl Ragnar Stolt 
Sture Stridsberg 

De nya sektionernas kontakt
män 
är: 

under det närmaste året 

Fotboll/Bandy 
Tennis 
Bordtennis 
Badminton 

Kurt Bergström 
Gunnar Eklund 
Stig Amoldsson 
Knut Andersson 

Varpa Nils-Erik Pettersson 
Skytte 
- gevär Lars-Olov Broberg 
- pistol Sven-Gunnar Persson 
Skidor Per-Arne Bergström 
Orientering Anders Rosen 
Bridge Bo Forslund 
Allmän motion Stig Jäderlund 
Bowling Roger Jacobsson 
Stugkommitte Stig Holmqvist 
Stugfogde Henry Fredriksson 
Golf Leif Lindberg 
Pim pelfiske Hans-Erik Larsson 

förväntat oss men högst sällan 
säger vi tack eller talar om det vi 
tycker är bra. 

Inledningsvis skulle jag gärna 
vilja överräcka ett helt fång med 
rosor till våra 802l-flickor på 
Marknad, som under tidspress ut
för ett alldeles utmärkt arbete 
dessutom med ett glatt humör 
(hur orkar dom?). De där under
verken som man normalt får vän
ta några dagar på utförs ofta på 
några timmar. 

Tack Lisbeth, Ulla, Inger, 
Margareta och Jonna! Det är kul 
att jo bba tillsammans med er. 

Maud 

Redaktionsråd : 

Birgit Järhem 
Roger Thelenius 

Alf Gustafsson 
Hans R isberg 
Kurt Bergström 
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Nya tider för post 

För dem som inte uppmärksam- . 
mat att nya tider gäller för post
distributionen fr o m måndagen 
den 2 maj upprepar vi detta i 
CVA-Nytt. 

Samtliga expeditioner har fått 
två meddelanden om de nya tid
erna för postutdelningen. Anled
ningen till att två meddelanden 
skickades ut dagarna efter varan
dra var att det insmugit sig ett 
par fel på det första pappret. 

De som vill veta vilka nya tider 
som gäller kan alltså fråga efter 
dem på närmarste expedition. 

Problem med 
övertalig personal? 
I så fall rekommenderar Erik 
Lundgren att du vänder dig till 
FFV Allmateriel AB. Där tycks 
man ha lösningen på den typen 
av problem. 

Det har Erik kommit fram till 
sedan han läst "FFV NYTT I 
KONCERNEN" från den 22 
april. Bland annat aktuellt från 
senaste ClK-sammanträdet står 
där att läsa om FFV Allmateriel 
AB: "Prognosen för 1983 är god. 
Totalt har ca 30 personer slutat. 
varav en del följde med vid för
säljningen av fritidshus. Den 
huvudsakliga verksamheten är 
numera översko ttsförsälj ning. " 

????? 

l Pension 

30 april 

(TACK~ 

Hjärtligt tack för all uppvaktning med 
anledning av min 50-drsdag. 

Jörgen Ahlund, 6024 

Hjärtligt tack för all uppvaktning med 
anledning av min 60-årsdag och pen
sion. 

Gunnar Biberg, 6332 

Gunnar Biberg 6332 


